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Reservation demokratiberedningen 31/8 ärende 4: 

Vi står fast vid medborgarförslag 
Vi anser fortfarande att riktiga medborgarförslag så som de är formulerade i kommunallagen är ett 
bättre alternativ än det föreslagna hemsnickrade systemet med ”e-förslag”. Vi förstår inte varför just 
Tierps kommuns medborgare skulle vara mindre lämpliga än några andra att lämna förslag utan ett 
onödigt spärrsystem.  

Att e-förslag skulle kräva mindre handläggning köper vi inte. Det finns ingen anledning att anta att 
tjänstemännens arbete med medborgarförslag skulle skilja sig nämnvärt från arbetet med den 
nuvarande förslagslådan. E-förslag å sin sida kräver såväl underhåll av en specialiserad e-tjänst som 
manuell handläggning av medborgare som vill lämna förslag eller rösta men som inte har BankID. 

Bara det att e-förslag kan införas först ett bra tag efter beslut medan medborgarförslag kan införas 
direkt talar för sig självt. 
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